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З А П И С Н И К 
   са 76. сједнице Представничког дома   

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 
    одржане  23. марта  2006. године 

 
 
 Сједница је почела у 10.05 часова. Присуствовали су сви посланици. 
 Из Савјета министара сједници Дома присуствовали су министар финансија и трезора Љерка Марић 
и замјеник министра одбране Енес Бећирбашић.  
 Сједници су присуствовали  представници Изборне комисије Босне и Херцеговине, као и 
прдставници Удружења девизних штедиша. 
 Из међународних организација присуствовале су Маја Рибар и Сања Станојевић – ОХР. 
 
 На почетку сједнице предсједавајући Дома Никола Шпирић упознао је посланике о измјенама и 
допунама дневног реда који је предложен у позиву, рекавши да је поново изостављен Извјештај Заједничке 
комисије оба дома о усаглашавању идентичног текста Закона о заштити личних података, јер Комисија није 
завршила усаглашавање. Такође је рекао да је у дневни ред, као обавезна тачка, уврштен захтјев посланика 
Јелине Ђурковић да се по хитном поступку, у складу са чланом 105. Пословника, разматра Предлог закона о 
измјени и допуни Закона о концесијама Босне и Херцеговине.  Износећи уводне напомене о предлогу дневног 
реда, предсједавајући је нагласио да је на Проширеном колегијуму постигнута пуна сагласност да се не 
постављају захтјеви за проширење дневног реда како би се ефикасно реализовале већ предложене тачке.       
 Није било расправе, па је предсједавајући констатовао да 76. сједница има сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
 

1. Записник са 75. сједнице Представничког дома; 
2. Посланичка питања и одговори; 
3. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање  Предлога закона о измјенама Закона о 

министарствима и другим органима управе Босне и Херцеговине по хитном поступку, у 
складу са чланом 104. Пословника;  

4. Захтјев посланика Јелине Ђурковић за разматрање Предлога закона о измјени Закона о 
концесијама БиХ по хитном поступку, у складу са чланом 105. Пословника; 

5. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума  о Предлогу закона о 
допунама Закона Босне и Херцеговине о извршењу кривичних санкција, притвора и других 
мјера – предлагач: посланик Момчило Новаковић (Закон у првом читању); 

6. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума  о Извјештају  
Уставно-правне комисије о Предлогу оквирног закона о високом образовању у Босни и 
Херцеговини (предлагач Закона: посланик Момчило Новаковић); 

7. Предлог закона о измјенама и допунама Изборног закона Босне и Херцеговине  (прво 
читање) – предлагачи:  посланици Момчило Новаковић, Елмир Јахић и Винко Зорић; 

8. Предлог закона о верификацији и измирењу обавеза по основу рачуна  старе девизне 
штедње, са Извјештајем Комисије за финансије и буџет; 

9. Предлог закона о допуни Закона о акцизама у Босни и Херцеговини, са Извјештајем 
Комисије за финансије и буџет  (предлагач: посланик Мирсад Ћеман); 
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10. Предлог закона о измјени и допуни Закона о систему индиректног опорезивања, са 

Извјештајем Комисије за финансије и буџет (предлагач: посланик Мухамед Морањкић); 
11. Предлог закона о допуни Закона о порезу  на додату вриједност, са Извјештајем Комисије 

за финансије и буџет  (предлагач: Савјет министара БиХ – достављен 30.12.2005); 
12. Предлог  закона о измјени и допуни Закона о порезу на додату вриједност, са Извјештајем 

Комисије за финансије и буџет (предлагач Савјет министара БиХ – достављен 26.01.2006); 
13.  Предлог  закона о измјени и допуни Закона о порезу на додату вриједност, са Извјештајем 

Комисије за финансије и буџет (предлагач: посланик  Мухамед Морањкић); 
14. Извјештај Заједничке комисије  о настојању за постизање споразума о идентичном тексту 

Буџета институција БиХ и међународних обавеза Босне и Херцеговине за 2006. годину; 
15. Извјештај Заједничке комисије о настојању за постизање споразума о идентичном тексту 

Закона о извршењу Буџета институција БиХ и међународних обавеза Босне и Херцеговине 
за 2006. годину; 

16. Именовање чланова Управног одбора Јавног  РТВ сервиса Босне и Херцеговине  и 
утврђивање трајања њиховог мандата; 

17. Давање сагласности за ратификацију: 
a) Уговора о измјенама и допунама на Уговор о развојном кредиту – Пројекат 

управљања чврстим отпадом између Босне и Херцеговине и Међународне 
асоцијације за развој, 

б)  Уговор о измјенама и допунама на Уговор  о развојном кредиту  - Пројекат 
      техничке помоћи у области социјалног осигурања између Босне и 
     Херцеговине и Међународне асоцијације за развој. 

 
 
Ад. – 1.  Записник са 75. сједнице Представничког дома 
 
 О Записнику није било расправе. Увојен је једногласно – у моменту гласања присутна 32 
посланика. 
 
Ад. – 2. Посланичка питања и одговори 
 
 Предсједавајући је констатовао да су одговоре до 76. сједнице добили посланици: Ружа Сопта 
– на питање постављено на 71. сједници; Мирсад Ћеман – на питање постављено на 72. сједници; Јозо 
Крижановић, Мухамед Морањкић, Винко Зорић и Изет Хаџић – на питања постављена на 73. сједници 
Представничког дома. Такође, предсједавајући Никола Шпирић рекао је да је Милош Јовановић добио 
обавјештење од Суда БиХ у вези са питањем које је Суду упутио на 74. сједници. 
 
 Одговоре на питања коментарисали су: Јозо Крижановић, Мирсад Сиповић и Винко Зорић. 
 Нова питања поставили су посланици како слиједи: 
 
Тихомир Глигорић: 
 «Тражим од Савјета министара БиХ одговор да ли се поштују одредбе Закона о раду у институцијама 
БиХ, а посебно члан 48. тач. 4, према којем «запосленици имају право на основну плату за: а) прековремени и 
ноћни рад; б) рад недјељом и празницима или неким другим даном за који је законом одређено да се не ради». 
С тим у вези и питање – да ли је Савјет министара испоштовао законску одредбу по којој је требало 
одредити висину додатка на основну плату за привремени рад и ноћни рад, рад недјељом и празником 
или неким другим даном за који је законом одређено да се не ради? Према сазнањима којим располажем, 
радници обезбјеђења и други запослени не примају законом прописану накнаду. У одговору навести и 
вријеме од када се не плаћа наведена накнада. Одговор тражим у писаној форми.» 
 
Мубера Ушановић: 
 «На 51. сједници Представничког дома, одржаној 03.02.2005. године, разматран је Извјештај 
Комисије за оставаривање равноправности полова о посјетама казнено-поправним заводима у БиХ, у 
којима казну затвора издржавају жене. Предложила сам проширење 2. закључка Извјештаја, што је 
овај дом својим закључком и прихватио. Суштина закључка је у томе да «Министарство правде БиХ, у 
сарадњи са министарствима правде ФБиХ и БПК Горажде, нађу рјешење за завршетак градње објекта 
КПЗ Фоча – Устиколина, с обзиром на евидентан недостатак установа те врсте. С обзиром да се овај 
закључак не налази у прегледу закључака које смо разматрали на посљедњој сједници Дома, упућујем 
питање Министарству правде: 
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 Шта је предузето ради рјешавања проблема изградње КПЗ Фоча – Устиколина, а по закључку са 81. 
сједнице Савјета министара, одржане 12.04.2005. године?» 
 
Момчило Новаковић 
 «Институт за интелектуално власништво је предузећу «SINE QUA NON» дао право или 
дозволу за остваривање ауторских права јавног извођења сценских музичких и књижевних дјела, на 
основу које је ово предузеће тражило несразмјерно велика средства од електронских медија.  Тражим 
писани одоговор на питања: 

1. Колико је Институт за интелектуално власништво дао дозвола? 
2. Колико се јавило субјеката који испуњавају критеријуме, који су то субјекти и зашто нису 

добили дозволу? 
3. Ко је утврдио висину накнаде за коришћење ауторских права, на основу које и чије 

калкулације и по чијем одобрењу? 
4. Да ли предузеће «SINE QUA NON» испуњава стручне критеријуме и ко је дао  

регистрацију овом предузећу за обављање ове дјелатности?» 
 
Винко Зорић: 
 Коментаришући одговор на своје раније постављено питање Савјету министара – хоће ли 
помоћи људима који су претрпјели земљотрес у једном мјесту у Босни и Херцеговини – у Совићима 
(одговорено му је да за Совиће нико није ништа предлагао и да они по томе нису поступили...) Савјету 
министара поново је поставио питање: 
 «Ко треба да предложи да се помогне насељу или једној цијелој регији или општини у Босни и 
Херцеговини  која је погођена земљотресом?» 
 
Милорад Живковић:  
 «С обзиром да је јуче био Свјетски дан заштите вода и с обзиром да нисам добио одговор  на 
питање које сам поставио на 74. сједници у вези са загађивањем ријеке Спрече и помором риба, ја ћу 
дати Савјету министара шансу да то уради на наредној сједници, а ако то не ураде, онда ћемо се 
одредити, како сам и предложио, да се оформи истражна комисија у вези с тим».  
 
Петар Кунић: 
 Поново је поставио питање: «Да ли ће Колегијум створити претпоставке да се сједнице 
Представничког дома преносе?» 
 На питање Петра Кунића предсједавајући Никола Шпирић одговорио је усмено, одмах на 
сједници. 
 
Ад. – 3: Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање  Предлога закона о измјенама 
              Закона о министарствима и другим органима управе Босне и Херцеговине по 
              хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника 
 
 Предсједавајући Никола Шпирић дао је уводне напомене.  
 Није било расправе.  
 Дом је, са 26 гласова ''за'' и једним ''против'' (Федерација БиХ 18, Република Српска осам), 
усвојио захтјев Савјета министара за разматрање Предлога закона о измјенама Закона о 
министарствима и другим органима управе Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу са 
чланом 104. Пословника. 
 
 
Ад. – 4: Захтјев посланика Јелине Ђурковић за разматрање Предлога закона о измјени  
              Закона о концесијама БиХ по хитном поступку, у складу са чланом 105.  
              Пословника 
 
 Јелина Ђурковић, као предлагач, укратко је образложила Предлог закона и захтјев за 
процедуру.    
 У расправи су учествовали: Бериз Белкић, Јелина Ђурковић и Петар Кунић. Затим се гласало о 
затјеву за процедуру. 
 ''За'' је гласало 12, ''против'' 19 посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да захтјев посланика Јелине Ђурковић није усвојен и да ће се 
предложени закон разматрати у редовној процедури. 
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Ад. – 5. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума  о Предлогу 
             закона о допунама Закона Босне и Херцеговине о извршењу кривичних санкција, 
             притвора и  других мјера – предлагач: посланик Момчило Новаковић (Закон у  
             првом читању) 
              
 Предсједавајући је подсјетио посланике на Извјештај Колегијума као комисије и нагласио да 
није постигнута сагласност, па је Предлог закона дао на гласање у другом кругу. 
 ''За'' Предлог закона гласало је 16, ''против'' 12, ''уздржано'' шест посланика. По ентитетима, из 
Федерације БиХ ''против'' је гласало 13, из Републике Српске два посланика.  
 С обзиром да није било двије трећине ''против'' из ентитета, предсједавајући је констатовао да 
је Предлог закона о допунама Закона Босне и Херцеговине о извршењу кривичних санкција, притвора 
и других мјера усвојен у првом читању. 
 Није усвојен предлог предсједавајућег да се одмах пређе у друго читање. ''За'' предлог је 
гласало15, а ''против'' 16 посланика.  
 
Ад. – 6: Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума  о  
               Извјештају Уставно-правне комисије о Предлогу оквирног закона о високом 
               образовању у Босни и Херцеговини (предлагач Закона: посланик Момчило 
               Новаковић) 
 
 Предсједавајући је рекао да ни о Извјештају из ове тачке није постигнута сагласност у 
Колегијуму, па је Извјештај  Комисије дао на гласање у другом кругу. 
 ''За'' Извјештај је гласало 25, ''против'' 10. 
 Предсједавајући је констатовао да је из Републике Српске ''против'' Извјештаја Уставно-правне 
комисије гласало 10 посланика, што је 2/3 из ентитета, те да Извјештај Комисије није усвојен и да ће 
поново ићи на усаглашавање у Колегијуму као комисији.  
 
Ад. – 7: Предлог закона о измјенама и допунама Изборног закона Босне и Херцеговине 
               (прво читање) предлагачи: посланици Момчило Новаковић, Елмир Јахић и 
               Винко Зорић 
 

Предсједавајући Дома Никола Шпирић, у уводним напоменама о Предлогу закона, подсјетио је 
посланике на спроведену процедуру и продужење рока за разматрање овог предлога закона у 
комисијској фази. Такође је подсјетио на Извјештај надлежне комисије и амандмане поднесене у 
пленарној фази. 

У расправи се први јавио Момчило Новаковић. Он је предложио да се да краћа пауза током 
које би се са представницима Изборне комисије усагласили амандмани који се односе на рокове за 
расписивање избора и пријаве странака, па да се ти амандмани поднесу Дому позивом на члан 94. став 
3. Пословника.  Предсједавајући је дао паузу. 

Послије паузе Момчило Новаковић образложио је амандмане који су током паузе усаглашени 
заједно са члановима Изборне комисије. 

У расправи су учествовали: Винко Зорић, Елмир Јахић, Момчило Новаковић, Бериз Белкић, 
Милош Јовановић, Душанка Мајкић, Јелина Ђурковић, Мирсад Сиповић, Љиљана Милићевић, Јозо 
Крижановић, Тихомир Глигорић и Сеад Авдић. 

Послије расправе предсједавајући је на гласање дао Предлог закона у првом читању. 
Предлог закона усвојен је у првом читању. ''За'' су гласала 34, ''против'' један, ''уздржан'' један 

посланик.  
Затим је предсједавајући предложио да се одмах пређе у друго читање. Са 29 гласова ''за'', 

једним ''против'' и два ''уздржана'' предлог је усвојен.  
Отварајући расправу у другом читању предсједавајући Никола Шпирић подсјетио је да су 

посланици на клупе добили у писаној форми усаглашене амандмане на Предлог закона. 
Није било пријављених за расправу, па је одмах извршено гласање о усаглашеним 

амандманима. 
Усвојени су са 32 гласа ''за'', једним ''против'' и три ''уздржана''. 
С обзиром су усвојени усаглашени амандмани, предсједавајући је поставио питање да ли неко 

од  посланика одустаје од  амандмана поднесених у пленарној фази. 
Мирсад Ћеман је изјавио да повлачи своје преостале амандмане. 



 5
Предсједавајући је спровео гласање о свим осталим амандманима поднесеним у пленарној 

фази, а то су: 
- пет амандмана које су поднијели Јозо Крижановић, Златко Лагумџија, пет амандмана 

Мухамеда Морањкића,  
- три амандмана Комисије за остваривање равноправности полова, 
- два амандмана Тихомира Глигорића и  
- један амандман Милоша Јовановића. 

 
Ниједан амандман није добио већину присутних. 
 
Пошто је спроведено гласање о свим амандманима, предсједавајући је на гласање дао 

Предлог закона у другом читању. 
''За'' Предлог закона гласало је 29, ''против'' три, ''уздржан'' један посланик. По ентитетима, 

из Републике Српске ''за'' је гласало 10, из Федерације БиХ 19 посланика. 
Предсједавајући је констатовао да је усвојен Закон о измјенама и допунама Изборног 

закона Босне и Херцеговине. 
 
Ад. – 8: Предлог закона о верификацији и измирењу обавеза по основу рачуна старе 
               девизне штедње, са Извјештајем Комисије за финансије и буџет 
 
 О Предлогу закона уводне напомене дао је предсједавајући Дома Никола Шпирић. 
 У расправи су учествовали: Душанка Мајкић, Филип Андрић,  Никола Шпирић,  Изет Хаџић,  
министар Љерка Марић, Бериз Белкић, Љиљана Милићевић, Момчило Новаковић, Петар Кунић, 
Мартин Рагуж, Тихомир Глигорић, Јозо Крижановић и  Ружа Сопта. 
 Послије расправе предсједавајући је предложио закључак којим се надлежној Комисији за 
финансије и буџет даје рок од 15 дана да, у сарадњи са Савјетом министара, ресорним 
министром и предлагачима амандмана, покуша Дому предложити најбоља могућа рјешења у 
Предлогу закона о верификацији и измирењу обавеза по основу рачуна старе девизне штедње, 
узимајући у обзир и смјернице које је на сједници поднио Клуб посланика ХДЗ -Демокршћани.  
 
Ад. – 9: Предлог закона о допуни Закона о акцизама у Босни и Херцеговини, са 
               Извјештајем Комисије за финансије и буџет       
               (предлагач: посланик Мирсад Ћеман) 
 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио на Извјештај надлежне комисије, која 
није прихватила принципе предложеног закона.  
 Није било расправе, па је предсједавајући дао на гласање Извјештај Комисије. 
 ''За'' је гласало 11, ''против'' 18, ''уздржан'' један посланик.  
 Предсједавајући је констатовао да Извјештај Комисије за финансије и буџет није усвојен и да 
ће надлежна комисија поново разматрати Предлог закона и поднијети нови извјештај.                     .  
 
 
Ад. – 10: Предлог закона о измјени и допуни Закона о систему индиректног 
                опорезивања, са Извјештајем Комисије за финансије и буџет 
                (предлагач: посланик Мухамед Морањкић) 
 
 Такође је негативан извјештај Комисије за финансије и буџет, рекао је предсједавајући.  
 Мухамед Морањкић дискутовао је у својству предлагача Закона.  
 Љиљана Милићевић је, у име Комисије за финансије и буџет, обавијестила Дом да је Комисија, 
као надлежна, тражила и добила мишљење Управног одбора Управе за индиректно опорезивање, као и 
став Савјета министара о овом законском предлогу, као и о другим предлозима из дневног реда о 
којима је Извјештај Комисије за финансије и буџет негативан.                                                     
 Није било даље расправе, па је обављено гласање о Извјештају  Комисије.  
 ''За'' Извјештај је гласало 16 (из Федерације БиХ 10, Републике Српске шест), ''против'' 15 
посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да је Извјештај усвојен и да је, према томе, Предлог закона 
пао. 
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Ад. – 11: Предлог закона о допуни Закона о порезу на додату вриједност, са Извјештајем 
                Комисије за финансије и буџет  (предлагач: Савјет министара БиХ – достављен  
                30.12.2005) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је рекао да је и о овом предлогу закона негативан 
извјештај надлежне комисије. 
 Кратко је говорила Љиљана Милићевић, након чега је обављено гласање о Извјештају 
Комисије. 
 ''За'' је гласало девет, ''против'' 14, ''уздржана'' два посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да Извјештај Комисије за финансије и буџет није усвојен и да 
се наставља прописана процедура о овом законском предлогу. 
 
Ад. – 12: Предлог  закона о измјени и допуни Закона о порезу на додату вриједност, 
                са Извјештајем Комисије за финансије и буџет (предлагач: Савјет  
                министара БиХ – достављен 26.01.2006) 
 
 Није било расправе. 
 Извјештај надлежне комисије о овом законском предлогу је усвојен – ''за'' је гласало 16, 
''против'' 13 посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да је Предлог закона из ове тачке пао. 
 
 
Ад. – 13: Предлог  закона о измјени и допуни Закона о порезу на додату вриједност, 
               са Извјештајем Комисије за финансије и буџет (предлагач: посланик 
               Мухамед Морањкић) 
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене о Предлогу закона. 
 Кратко је дискутовао Селим Бешлагић, а онда је обављено гласање о Извјештају Комисије. 
 ''За'' је гласало 17, ''против'' 15. Из Федерације БиХ ''за'' је гласало девет, из Републике Српске 
осам посланика. 
 Према томе, Извјештај није добио ентитетску већину, па слиједи поступак усаглашавања у 
Колегијуму као комисији. 
 
Ад. – 14. и 15.
 

У уводним напоменама предсједавајући Дома констатовао је да је Заједничка комисија 
усагласила и текстове Буџета и Закона о извршењу Буџета, па је извјештаје Заједничке комисије дао 
на гласање. 

Дом је усвојио: 
- Извјештај Заједничке комисије о усаглашавању идентичног текста Буџета институција БиХ 

и међународних обавеза Босне и Херцеговине за 2006. годину (''за'' гласала 24, ''против'' 
пет, ''уздржана'' два посланика) и 

- Извјештај Заједничке комисије о усаглашавању идентичног текста Закона о извршењу 
Буџета институција БиХ и међународних обавеза Босне и Херцеговине за 2006. годину 
(''за'' гласало 28, ''против'' четири посланика). 

 
Ад. – 16. Именовање чланова Управног одбора Јавног РТВ сервиса 
                Босне и Херцеговине и утврђивање трајања њиховог мандата 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио на одредбе Закона о Јавном РТВ сервису 
које прописују начин сачињавања ранг-листе кандидата за чланове Управног одбора Јавног РТВ 
сервиса и њихово именовање. Затим је констатовао да Регулаторна агенција за комуникације није 
доставила ранг-листу у складу са Законом, па је предложио закључак да се Агенцији врати материјал 
и позове да поступи у складу са законским одредбама. 
 Кратко је дискутовао Адем Хускић, који је подржао предлог предсједавајућег и нагласио да из 
достављеног материјала није могао разумјети предлог Регулаторне агенције и изразио лично 
незадовољство начином рада Јавног телевизијског сервиса, као и  да очекује да предложени кандидати 
понуде одговарајући програм свог рада. 
 Дом је, на предлог предсједавајућег, усвојио сљедећи 
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З А К Љ У Ч А К 
 

1. Листа кандидата враћа се Регулаторној агенцији за комуникације БиХ. 
2.   Позива се Регулаторна агенција за комуникације БиХ да Парламентарној скупштини БиХ достави 

ранг-листу кандидата за чланове Управног одбора Јавног РТВ сервиса, у складу са Законом.                                                            
 ''За'' закључак је гласало 30, ''против'' један, ''уздржана'' два посланика. 
 
Ад. – 17: Давање сагласности за ратификацију: 

а) Уговора о измјенама и допунама на Уговор о развојном кредиту – Пројекат управљања 
чврстим отпадом између Босне и Херцеговине и Међународне асоцијације за развој, 
б) Уговор о измјенама и допунама на Уговор  о развојном кредиту  - Пројекат 
     техничке помоћи у области социјалног осигурања између Босне и 

       Херцеговине и Међународне асоцијације за развој. 
       

 
 Предсједавајући Никола Шпирић подсјетио је на Извјештај Комисије за спољне послове, која 
је подржала Уговор под тачком а), док Уговор под тачком б) није подржала, већ је закључила да треба 
обавити додатне консултације са надлежним институцијама. Зато је предложио да се Дом изјасни о 
давању сагласности за уговор који је подржала надлежна комисија, а да се одгоди разматрање другог 
уговора.  
 

Дом је прихватио предлог предсједавајућег, па је дата сагласност за ратификацију Уговора о 
измјенама и допунама на Уговор о развојном кредиту – Пројекат управљања чврстим отпадом између 
Босне и Херцеговине и Међународне асоцијације за развој. 

Разматрање Уговора под тачком б) одгођено је, како је предложила надлежна комисија. 
 
 Овим је, у 16.00 часова, завршен рад 76. сједнице.  
 
 Саставни дио Записника је транскрипт 76. сједнице. 
                           
 
               СЕКРЕТАР                    ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ       
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                                                     ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
         Бранка Тодоровић                                                             др  Никола Шпирић  
  


